
PROTOKÓŁ NR LXXIV/2024 - projekt 

LXXIV w dniu 26 marca 2024  

Obrady rozpoczęto 26 marca 2024 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 17:53 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 Radnych. Obecni: 

1. Agnieszka Francke 

2. Marcin Grobelny 

3. Jeannette Krauze 

4. Edyta Krysiewicz 

5. Marta Lipka 

6. Iwona Lorenc-Zimniak 

7. Anna Menes 

8. Grzegorz Michalski 

9. Miłosz Nadol 

10. Jacek Pawłowski 

11. Joanna Płonka 

12. Sylwester Przydrożny 

13. Mieczysław Reszczyński 

14. Katarzyna Stachowiak 

15. Bartosz Zięba 

 

Ad 1/ Otwarcie obrad LXXIV Sesji Rady Gminy Lipno. 

Przewodniczący Rady Gminy Lipno, Bartosz Zięba, otworzył obrady LXXIV Sesji Rady 

Gminy Lipno oraz powitał wszystkich zebranych. 

 

 

Ad 2/ Ustalenie kworum. 

Przewodniczący Rady, poinformowawszy o przystąpieniu do ustalenia kworum, stwierdził, że 

zgodnie z listą obecności w Sesji uczestniczy 14 Radnych, co oznacza, że Rada będzie 

obradować w pełnym składzie osobowym, a podejmowane przez Radę decyzje będą 

prawomocne. 

/ w załączeniu listy obecności uczestników Sesji/ 

 

 

ad 3/ Przyjęcie porządku obrad LXXIV Sesji Rady Gminy Lipno. 

Przewodniczący Rady stwierdziwszy, że zawiadomienie o Sesji wraz z materiałami zostało 

przekazane Radnym drogą elektroniczną w statutowym terminie, zapytał Radnych                   

o  zastrzeżenia w sprawie przekazania materiałów na LXXIV Sesję.  

Żadnych zgłoszeń nie było. 

Pan Przewodniczący poinformował, że do Biura Rady Gminy Lipno wpłynął wniosek Wójta 

Gminy Lipno w sprawie zmiany porządku obrad, polegającej na: 

1. wycofaniu punktu: „Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze 

darowizny nieruchomości stanowiących własność Gminy Lipno, druk nr 588” 

 2. wprowadzeniu punktu: „Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

umowy dzierżawy w drodze bezprzetargowej, druk nr 596”. 

Na pytanie Pana Przewodniczącego, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie wniosku Pana 

Wójta, wywiązała się dyskusja, w której głos zabrali Radni: Mieczysław Reszczyński,  

Joanna Płonka, Jacek Pawłowski, Marcin Grobelny oraz Katarzyna Stachowiak. Radni 
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proponowali nie wprowadzanie do porządku obrad dzisiejszej Sesji projektu uchwały 

przedłożonego w druku nr 596. Uzasadniali przede wszystkim tym, że jest to ważna uchwała, 

zwłaszcza dla właścicieli nieruchomości sąsiadujących z gruntem gminnym, o którym mowa 

w projekcie uchwały, także dlatego, że są tam działki budowlane. Należałoby rozważyć 

możliwość budowania instalacji fotowoltaicznych na tak dużej powierzchni w sąsiedztwie 

osiedli mieszkaniowych.  

Pojawił się także głos o niewycofywaniu w porządku obrad projektu uchwały przedłożonego 

druku nr 588 z uwagi na fakt, że Pan Wójt pokrótce, przed Sesją temat wyjaśnił. 

Innych zgłoszeń nie było.    

Pan Przewodniczący ogłosił przerwę w obradach. 

Po ok. 10 minutach Pan Przewodniczący wznowił obrady po przerwie. 

Przewodniczący Rady zaproponował głosowania w sprawie zmiany porządku obrad LXXIV 

Sesji. 

Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie wniosku Wójta Gminy Lipno                

o wyłączenie z porządku obrad LXXIV Sesji Rady Gminy Lipno druku nr 588.  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Marta Lipka, Iwona Lorenc-Zimniak, Miłosz 

Nadol, Joanna Płonka, Mieczysław Reszczyński, Bartosz Zięba 

PRZECIW (2) Agnieszka Francke, Jacek Pawłowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) Anna Menes, Grzegorz Michalski, Sylwester Przydrożny, Katarzyna 

Stachowiak 

NIEOBECNI (1) Edyta Krysiewicz 

Przewodniczący Rady stwierdził, że wniosek Wójta Gminy Lipno o wyłączenie z porządku 

obrad punktu: „Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze darowizny 

nieruchomości stanowiących własność Gminy Lipno, druk nr 588” został przyjęty 

większością głosów. 

 

Następnie Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie wniosku Wójta Gminy 

Lipno o włączenie do porządku obrad LXXIV Sesji Rady Gminy Lipno druku nr 596. 

Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (3) Jeannette Krauze, Katarzyna Stachowiak, Bartosz Zięba 

PRZECIW (9) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Marta Lipka, Iwona Lorenc-Zimniak, 

Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek Pawłowski, Joanna Płonka, Mieczysław 

Reszczyński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Anna Menes, Sylwester Przydrożny 

NIEOBECNI (1) Edyta Krysiewicz 

Przewodniczący Rady stwierdził, że wniosek Wójta Gminy Lipno o włączenie z porządku 

obrad punktu: „Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy 

w drodze bezprzetargowej, druk nr 596” został większością głosów odrzucony. 

 

Następnie Pan Przewodniczący zgłosił wniosek o włączenie do porządku obrad punktu: 

Podjęcie uchwały w sprawie nadania tytułu „Zasłużony dla Gminy Lipno”, druk nr 597”. 

Pan Przewodniczący wyjaśniwszy zgłoszony wniosek, zapytał, czy ktoś chce zabrać głos. 

Żadnych zgłoszeń nie było. 

Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie wniosku Przewodniczącego Rady 

Gminy Lipno o włączenie do porządku obrad LXXIV Sesji Rady Gminy Lipno druku nr 597. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Marta Lipka, Iwona 

Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek Pawłowski, Joanna 

Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz 

Zięba 

NIEOBECNI (1) Edyta Krysiewicz 

Przewodniczący Rady stwierdził, że wniosek o włączenie do porządku obrad punktu: 

„Podjęcie uchwały w sprawie nadania tytułu „Zasłużony dla Gminy Lipno”, druk nr 597” 

został jednogłośnie przyjęty.  

 

Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie porządku obrad LXXIV 

Sesji Rady Gminy Lipno. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Marta Lipka, Iwona 

Lorenc-Zimniak, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek Pawłowski, Joanna Płonka, 

Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz Zięba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Anna Menes 

NIEOBECNI (1) Edyta Krysiewicz 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy Lipno przyjęła większością głosów 

porządek obrad LXXIV Sesji. 

 

Obrady LXXIV Sesji przebiegały według następującego porządku. 

 

1. Otwarcie obrad LXXIV Sesji Rady Gminy Lipno. 

2. Ustalenie kworum. 

3. Przyjęcie porządku obrad LXXIV Sesji Rady Gminy Lipno. 

4. Przyjęcie Protokołu LXXIII Sesji Rady Gminy Lipno. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Lipno o działaniach podejmowanych w 

okresie międzysesyjnym. 

6. Sprawozdanie Wójta Gminy Lipno z najważniejszych działań podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Lipnie za 2023 rok oraz wykazu potrzeb w zakresie pomocy 

społecznej w Gminie Lipno, druk nr 583. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji zadań z zakresu 

wspierania rodziny za 2023 rok oraz wykazu potrzeb związanych z realizacją zadań          

w Gminie Lipno, druk nr 584. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie aktualności Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Lipno oraz miejscowych planów 

zagospodarowania przestrzennego obowiązujących na obszarze gminy Lipno, druk nr 585. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu ogólnego 

gminy Lipno, druk nr 586. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

nieruchomości, druk nr 587. 
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12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze darowizny 

nieruchomości stanowiących własność Gminy Lipno, druk nr 588. (punkt zdjęto z porządku 

obrad) 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych i ustalenia jej 

przebiegu, druk nr 589. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 

zasobem Gminy Lipno na lata 2024-2028, druk nr 590. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Lipno na rok 2024, druk nr 591. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lipno na 

lata 2024-2039, druk nr 592. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Leszczyńskiemu w 

2024 roku, 593. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Leszczyńskiemu w 

2024 roku, 594. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Leszczyńskiemu w 

2025 roku, 595. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie nadania tytułu "Zasłużony dla Gminy Lipno", druk nr 597. 

21. Przyjęcie planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2024. 

22. Wolne wnioski i informacje. 

23. Zakończenie Sesji. 

 

 

Ad 4/ Przyjęcie Protokołu LXXIII Sesji Rady Gminy Lipno. 

Przewodniczący Rady stwierdziwszy, że projekt protokółu ostatniej Sesji Rady Gminy Lipno, 

tj. Protokół nr LXXIII zostały sporządzony i przekazany Radnym oraz zamieszczony na 

stronie internetowej Urzędu Gminy Lipno, zapytał o uwagi i pytania do treści w nim 

zawartych. 

Żadnych zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie Protokołu LXXIII Sesji Rady Gminy 

Lipno 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Marta Lipka, Iwona 

Lorenc-Zimniak, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Joanna Płonka, Sylwester Przydrożny, 

Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz Zięba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Anna Menes, Jacek Pawłowski 

NIEOBECNI (1) Edyta Krysiewicz 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Protokół Nr LXXIII/2024 został przyjęty większością 

głosów. 

 

 

ad 5/ Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Lipno o działaniach podejmowanych           

w okresie międzysesyjnym. 
Przewodniczący Rady poinformował o swoich najważniejszych działaniach w okresie 

międzysesyjnym, odczytując informację, stanowiącą załącznik do niniejszego protokółu. 

 

 

Ad 6/ Sprawozdanie Wójta Gminy Lipno z najważniejszych działań podejmowanych     

w okresie międzysesyjnym. 
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Przewodniczący Rady udzielił głosu Wójtowi Gminy Lipno. 

Łukasz Litka, Wójt Gminy Lipno, przedstawił informację o najważniejszych działaniach 

podjętych w Urzędzie Gminy w okresie międzysesyjnym. 

/ w załączeniu Informacja Wójta Gminy o najważniejszych działaniach podjętych w Urzędzie 

Gminy w okresie międzysesyjnym/. 

 

 

Ad 7/ Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Lipnie za 2023 rok oraz wykazu potrzeb w zakresie 

pomocy społecznej w Gminie Lipno, druk nr 583. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia 

sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Lipnie za 2023 rok 

oraz wykazu potrzeb w zakresie pomocy społecznej w Gminie Lipno, druk nr 583, poprosił   

o przedstawienie opinii Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty i Spraw Społecznych, Radna Katarzyna Stachowiak, 

poinformowała, że Komisja projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Lipnie za 2023 rok oraz wykazu potrzeb w 

zakresie pomocy społecznej w Gminie Lipno, druk nr 583, zaopiniowała jednogłośnie 

pozytywnie. Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie 

projektu proponowanej uchwały, żadnych zgłoszeń nie było.  

Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia 

sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Lipnie za 2023 rok 

oraz wykazu potrzeb w zakresie pomocy społecznej w Gminie Lipno, druk nr 583. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Marta Lipka, Iwona 

Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek Pawłowski, Joanna 

Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz 

Zięba 

NIEOBECNI (1) Edyta Krysiewicz 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Lipnie za 2023 rok oraz wykazu potrzeb                

w zakresie pomocy społecznej w Gminie Lipno została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 583 oraz Uchwała nr LXXIV/562/2024/ 

 

 

ad  8/ Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji zadań z zakresu 

wspierania rodziny za 2023 rok oraz wykazu potrzeb związanych z realizacją zadań 

w Gminie Lipno, druk nr 584. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia 

sprawozdania z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za 2023 rok oraz wykazu 

potrzeb związanych z realizacją zadań w Gminie Lipno, druk nr 584, poprosił                          

o przedstawienie opinii Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty i Spraw Społecznych, Radna Katarzyna Stachowiak, 

poinformowała, że Komisja projekt uchwały w sprawie przyjęcia w sprawie przyjęcia 

sprawozdania z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za 2023 rok oraz wykazu 

potrzeb związanych z realizacją zadań w Gminie Lipno, druk nr 584, zaopiniowała 

jednogłośnie pozytywnie.  
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Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu 

proponowanej uchwały, żadnych zgłoszeń nie było.  

Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia 

sprawozdania z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za 2023 rok oraz wykazu 

potrzeb związanych z realizacją zadań w Gminie Lipno, druk nr 584. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Marta Lipka, Iwona 

Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek Pawłowski, Joanna 

Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz 

Zięba 

NIEOBECNI (1) Edyta Krysiewicz 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji 

zadań z zakresu wspierania rodziny za 2023 rok oraz wykazu potrzeb związanych z realizacją 

zadań w Gminie Lipno została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 584 oraz Uchwała nr LXXIV/563/2024/ 

 

 

ad 9/ Podjęcie uchwały w sprawie aktualności Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Lipno oraz miejscowych planów 

zagospodarowania przestrzennego obowiązujących na obszarze gminy Lipno, druk 

nr 585. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie aktualności Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Lipno oraz 

miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego obowiązujących na obszarze gminy 

Lipno, druk nr 585, poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju 

Gminy.  

Radna Agnieszka Francke, Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, 

poinformowała, że Komisja projekt uchwały w sprawie aktualności Studium uwarunkowań       

i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Lipno oraz miejscowych planów 

zagospodarowania przestrzennego obowiązujących na obszarze gminy Lipno, druk nr 585, 

zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.  

Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu 

proponowanej uchwały, żadnych zgłoszeń nie było.  

Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie 

aktualności Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy 

Lipno oraz miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego obowiązujących na 

obszarze gminy Lipno, druk nr 585. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Marta Lipka, Iwona 

Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek Pawłowski, Joanna 

Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz 

Zięba 

NIEOBECNI (1) Edyta Krysiewicz 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie aktualności Studium uwarunkowań     

i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Lipno oraz miejscowych planów 



7 

 

zagospodarowania przestrzennego obowiązujących na obszarze gminy Lipno została podjęta 

jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 585 oraz Uchwała nr LXXIV/564/2024/ 

 

 

Ad 10/ Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

ogólnego gminy Lipno, druk nr 586. 
Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu ogólnego gminy Lipno, druk nr 586, poprosił                        

o przedstawienie opinii Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy.  

Radna Agnieszka Francke, Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, 

poinformowała, że Komisja projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu ogólnego gminy Lipno, druk nr 586, zaopiniowała pozytywnie.  

Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu 

proponowanej uchwały, żadnych zgłoszeń nie było.  

Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu ogólnego gminy Lipno, druk nr 586. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Marta Lipka, Iwona 

Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek Pawłowski, Joanna 

Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz 

Zięba 

NIEOBECNI (1) Edyta Krysiewicz 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu ogólnego gminy Lipno została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 586 oraz Uchwała nr LXXIV/565/2024/ 

 

 

ad 11/ Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

dzierżawy nieruchomości, druk nr 587. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości, druk nr 587, poprosił o przedstawienie 

opinii Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy.  

Radna Agnieszka Francke, Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, 

poinformowała, że Komisja projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy dzierżawy nieruchomości, druk nr 587, zaopiniowała pozytywnie.  

Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu 

proponowanej uchwały, żadnych zgłoszeń nie było.  

Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości, druk nr 587. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Marta Lipka, Iwona 

Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek Pawłowski, Joanna 

Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz 

Zięba 

NIEOBECNI (1) Edyta Krysiewicz 
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Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 587 oraz  Uchwała nr LXXIV/566/2024/ 

 

 

ad 12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze darowizny 

nieruchomości stanowiących własność Gminy Lipno, druk nr 588.  
(punkt zdjęto z porządku obrad) 

 

 

Ad 13/ Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych                

i ustalenia jej przebiegu, druk nr 589. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do 

kategorii dróg gminnych i ustalenia jej przebiegu, druk nr 589, poprosił o przedstawienie 

opinii Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy.  

Radna Agnieszka Francke, Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, 

poinformowała, że Komisja projekt uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg 

gminnych i ustalenia jej przebiegu, druk nr 589, zaopiniowała pozytywnie.  

Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu 

proponowanej uchwały, głos zabrał Radny Mieczysław Reszczyński, zadając pytanie 

Wójtowi Gminy Lipno o przyczynę wytyczenia drogi, o której mówi projekt uchwały. 

Niezwłocznej odpowiedzi na powyższe udzielił Łukasz Litka, Wójt Gminy Lipno.   

Innych zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi 

do kategorii dróg gminnych i ustalenia jej przebiegu, druk nr 589. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Marta Lipka, Iwona 

Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek Pawłowski, Joanna 

Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz 

Zięba 

NIEOBECNI (1) Edyta Krysiewicz 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg 

gminnych i ustalenia jej przebiegu została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 589 oraz Uchwała nr LXXIV/567/2024/ 

 

 

ad 14/ Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniego programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem Gminy Lipno na lata 2024-2028, druk nr 590. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniego 

programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Lipno na lata 2024-2028, druk nr 

590, poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy.  

Radna Agnieszka Francke, Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, 

poinformowała, że Komisja projekt uchwały w sprawie Wieloletniego programu 

gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Lipno na lata 2024-2028, druk nr 590, 

zaopiniowała pozytywnie.  

Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu 

proponowanej uchwały, żadnych zgłoszeń nie było.  
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Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniego 

programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Lipno na lata 2024-2028, druk nr 

590. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Marta Lipka, Iwona 

Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek Pawłowski, Joanna 

Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz 

Zięba 

NIEOBECNI (1) Edyta Krysiewicz 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie Wieloletniego programu 

gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Lipno na lata 2024-2028 została podjęta 

jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 590 oraz Uchwała nr LXXIV/568/2024/ 

 

 

Ad 15/ Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Lipno na rok 2024,         

druk nr 591. 
Przewodniczący Rady zaproponował podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy 

Lipno na rok 2024, druk nr 591, i dodawszy, że Pan Wójt zgłosił autopoprawki do projektu 

proponowanej uchwały, wyrażając przekonanie, że każdy Radny zapoznał się z ich treścią,  

zapytał o uwagi lub zapytania do autopoprawek Pana Wójta. 

Żadnych zgłoszeń nie było.  

Pan Przewodniczący poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju 

Gminy.  

Radna Agnieszka Francke, Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, 

poinformowała, że Komisja projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Lipno na rok 

2024, druk nr 591, zaopiniowała pozytywnie. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie autopoprawki do projektu uchwały w 

sprawie zmiany budżetu Gminy Lipno na rok 2024, druk nr 591. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Marta Lipka, Iwona 

Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek Pawłowski, Joanna 

Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz 

Zięba 

NIEOBECNI (1) Edyta Krysiewicz 

Pan Przewodniczący poinformował, że autopoprawka Wójta Gminy Lipno do projektu 

uchwały przedłożonego w druku nr 591 została przyjęta jednogłośnie. 

 

Na ponowne zapytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie 

projektu proponowanej uchwały, żadnych zgłoszeń nie było.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Gminy Lipno na rok 2023, druk nr 591 wraz z autopoprawką. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 



10 

 

ZA (14) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Marta Lipka, Iwona 

Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek Pawłowski, Joanna 

Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz 

Zięba 

NIEOBECNI (1) Edyta Krysiewicz 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany budżetu Gminy Lipno na rok 

202r została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 591 oraz Uchwała nr LXXIV/569/2024/ 

 

 

Ad 16/ Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Lipno na lata 2024-2039, druk nr 592. 

Przewodniczący Rady zaproponował podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Lipno na lata 2024-2039, druk nr 592, dodał że Pan Wójt zgłosił 

autopoprawkę do projektu proponowanej uchwały oraz poprosił o przedstawienie opinii 

Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy.  

Radna Agnieszka Francke, Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, 

poinformowała, że Komisja projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Lipno na lata 2024-2039, druk nr 592, zaopiniowała pozytywnie. 

Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie autopoprawki do 

projektu proponowanej uchwały, żadnych zgłoszeń nie było.  

Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcia autopoprawki Wójta Gminy Lipno do 

projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lipno na lata 

2024-2039, druk nr 592. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Marta Lipka, Iwona 

Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek Pawłowski, Joanna 

Płonka, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz Zięba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Sylwester Przydrożny 

NIEOBECNI (1) Edyta Krysiewicz 

Przewodniczący Rady poinformował, że autopoprawka Wójta Gminy Lipno do projektu 

uchwały przedłożonego w druku nr 592 została przyjęta większością głosów. 

 

Na ponowne zapytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie 

projektu proponowanej uchwały, żadnych zgłoszeń nie było.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lipno na lata 2024-2039, druk nr 592 wraz             

z autopoprawką.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Marta Lipka, Iwona 

Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek Pawłowski, Joanna 

Płonka, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz Zięba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Sylwester Przydrożny 

NIEOBECNI (1) Edyta Krysiewicz 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Lipno na lata 2024-2039 została podjęta większością głosów. 
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/ w załączeniu druk nr 592 oraz Uchwała nr LXXIV/570/2024/ 

 

 

ad 17/ Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Leszczyńskiemu w 2024 roku, 593. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Leszczyńskiemu w 2024 roku, 593, poprosił o przedstawienie opinii 

Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy.  

Radna Agnieszka Francke, Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, 

poinformowała, że Komisja projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Leszczyńskiemu w 2024 roku, 593, zaopiniowała pozytywnie. Pani 

Przewodnicząca dodała, że rzecz dotyczy udzielenia Powiatowi Leszczyńskiemu w 2024 roku 

w formie dotacji celowej pomocy finansowej na realizację zadania pn.: „Przebudowa 

chodnika w Górce Duchownej - pomoc finansowa” w kwocie 100.000,00 zł. 

Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu 

proponowanej uchwały, żadnych zgłoszeń nie było.  

Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Leszczyńskiemu w 2024 roku, 593. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Marta Lipka, Anna Menes, 

Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek Pawłowski, Joanna Płonka, Mieczysław 

Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz Zięba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Iwona Lorenc-Zimniak, Sylwester Przydrożny 

NIEOBECNI (1) Edyta Krysiewicz 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Leszczyńskiemu w 2024 roku została podjęta większością głosów. 

/ w załączeniu druk nr 593 oraz Uchwała nr LXXIV/571/2024/ 

 

 

Ad 18/ Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Leszczyńskiemu w 2024 roku, 594. 
Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Leszczyńskiemu w 2024 roku, 594, poprosił o przedstawienie opinii 

Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy.  

Radna Agnieszka Francke, Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, 

poinformowała, że Komisja projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Leszczyńskiemu w 2024 roku, 594, zaopiniowała pozytywnie. Pani 

Przewodnicząca dodała, że rzecz dotyczy udzielenia Powiatowi Leszczyńskiemu w 2024 roku 

w formie dotacji celowej pomocy finansowej na realizację zadania pn.: „Przebudowa drogi 

powiatowej nr 4777P w Gronówku - pomoc finansowa” w kwocie 190.000,00 zł. 

Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu 

proponowanej uchwały, żadnych zgłoszeń nie było.  

Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Leszczyńskiemu w 2024 roku, 594 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
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ZA (13) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Marta Lipka, Iwona 

Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek Pawłowski, Joanna 

Płonka, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz Zięba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Sylwester Przydrożny 

NIEOBECNI (1) Edyta Krysiewicz 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Leszczyńskiemu w 2024 roku została podjęta większością głosów. 

/ w załączeniu druk nr 594 oraz Uchwała nr LXXIV/572/2024/ 

 

 

Ad 19/ Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Leszczyńskiemu w 2025 roku, 595. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Leszczyńskiemu w 2025 roku, 595, poprosił o przedstawienie opinii 

Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy.  

Radna Agnieszka Francke, Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, 

poinformowała, że Komisja projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Leszczyńskiemu w 2025 roku, 595, zaopiniowała pozytywnie. Pani 

Przewodnicząca dodała, że rzecz dotyczy udzielenia Powiatowi Leszczyńskiemu w 2025 roku 

w formie dotacji celowej pomocy finansowej na realizację zadania pn.: „Budowa drogi dla 

rowerów wzdłuż drogi powiatowej nr 4777P na odcinku od Gronówka do Leszna w ramach 

zadania ograniczenie niskiej emisji na terenie Aglomeracji Leszczyńskiej - pomoc finansowa” 

do kwoty 741.057,00 zł.  

Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu 

proponowanej uchwały, żadnych zgłoszeń nie było.  

Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Leszczyńskiemu w 2025 roku, 595. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Agnieszka Francke, Jeannette Krauze, Marta Lipka, Iwona Lorenc-Zimniak, Anna 

Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek Pawłowski, Joanna Płonka, Mieczysław 

Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz Zięba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Marcin Grobelny, Sylwester Przydrożny 

NIEOBECNI (1) Edyta Krysiewicz 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Leszczyńskiemu w 2025 roku została podjęta większością głosów. 

/ w załączeniu druk nr 595 oraz Uchwała nr LXXIV/573/2024/ 

 

 

Ad 20/ Podjęcie uchwały w sprawie nadania tytułu "Zasłużony dla Gminy Lipno",              

druk nr 597. 
Przewodniczący Rady poinformował,  że do Kapituły Tytułu „Zasłużony dla miny Lipno” 

wpłynął jeden wniosek mieszkańców Gminy Lipno o nadanie tytułu honorowego „Zasłużony 

dla Gminy Lipno”  Panu Jerzemu Wesnerowiczowi. Kapituła wniosek rozpatrzyła pozytywnie 

opracowując i proponując na dzisiejsze obrady projekt uchwały w sprawie nadania tytułu 

„Zasłużony dla Gminy Lipno”, druk nr 597. Pan Przewodniczący poprosił o przedstawienie 

opinii Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 
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Przewodnicząca Komisji Oświaty i Spraw Społecznych, Radna Katarzyna Stachowiak, 

poinformowała, że Komisja projekt uchwały w sprawie nadania tytułu „Zasłużony dla Gminy 

Lipno”, druk nr 597, zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie. 

Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu 

proponowanej uchwały, żadnych zgłoszeń nie było.  

Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie nadania tytułu 

"Zasłużony dla Gminy Lipno", druk nr 597. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Marta Lipka, Iwona Lorenc-

Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek Pawłowski, Joanna Płonka, 

Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz Zięba 

NIEOBECNI (1) Edyta Krysiewicz 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie nadania tytułu „Zasłużony dla Gminy 

Lipno” została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 597 oraz Uchwała nr LXXIV/574/2024/ 

 

 

Ad 21/ Przyjęcie planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2024. 

Przewodniczący Rady udzielił głosu Przewodniczącemu Komisji Rewizyjnej. 

Radny Jacek Pawłowski, Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, odczytał plan pracy Komisji 

Rewizyjnej na rok 2024. 

Na zapytanie Przewodniczącego Rady o pytania lub uwagi do planu pracy Komisji 

Rewizyjnej, żadnych zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 

rok 2024. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Marta Lipka, Iwona 

Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek Pawłowski, Joanna 

Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz 

Zięba 

NIEOBECNI (1) Edyta Krysiewicz 

Przewodniczący Rady stwierdził, że plan pracy Komisji Rewizyjnej na ok. 2024 został 

przyjęty  jednogłośnie. 

  

 

Ad 22/ Wolne wnioski i informacje. 

Przewodniczący Radny prosząc o przedstawienie sprawozdań z działalności Komisji Rady 

Gminy, udzielił głosu Przewodniczącym Komisji.  

Radna Katarzyna Stachowiak, Przewodnicząca Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 

odczytała Sprawozdanie z prac Komisji Oświaty i Spraw Społecznych w roku 2023, 

stanowiący załącznik do niniejszego Protokółu.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie sprawozdania Komisji Oświaty           

i Spraw Społecznych z działalności za rok 2023. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (14) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Marta Lipka, Iwona 

Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek Pawłowski, Joanna 

Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz 

Zięba 

NIEOBECNI (1) Edyta Krysiewicz 

Przewodniczący Rady stwierdził jednogłośne przyjęcie sprawozdania Komisji Oświaty           

i Spraw Społecznych z działalności za rok 2023. 

Następnie Radna Agnieszka Francke odczytała Sprawozdanie Komisji Budżetu, Rolnictwa       

i Rozwoju Gminy z działalności za rok 2023, stanowiące załącznik do niniejszego Protokółu. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie sprawozdania Komisji Budżetu, Rolnictwa       

i Rozwoju Gminy z działalności za rok 2023. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Marta Lipka, Iwona 

Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek Pawłowski, Joanna 

Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz 

Zięba 

NIEOBECNI (1) Edyta Krysiewicz 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Sprawozdanie Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju 

Gminy z działalności za rok 2023 zostało przyjęte jedngłośnie. 

 

Przewodniczący Rady udzielił głosu Radnym.  

Głos zabrała Iwona Lorenc-Zimniak, która wskazując na ulicę Spółdzielczą w Lipnie, 

zapytała na co jeszcze w tym roku mogą liczyć mieszkańcy?  

Niezwłocznej odpowiedzi udzielił Łukasz Litka, Wójt Gminy Lipno. Wyjaśnił, że Gmina 

czeka na aktualizację na dofinansowanie kompleksowej modernizacji ulicy Spółdzielczej, 

jednak wykonuje naprawy bieżące mające poprawić bezpieczeństwo na tej drodze.  

W powyższym temacie wypowiedzieli się Radny Bartosz Zięba Przewodniczący Rady 

Gminy, Radny Jacek Pawłowski, Radna Marta Lipka oraz mieszkaniec, Pan Włodzimierz 

Kaczmarek 

 

Następnie Pan Przewodniczący stwierdziwszy, że obecna Sesja Rady Gminy Lipno może być 

tą ostatnią bieżącej kadencji Rady,  dokonał krótkiego podsumowania prac Rady i Komisji.    

 

Innych zgłoszeń nie było. 

 

 

ad 23/ Zakończenie Sesji. 
Przewodniczący Rady stwierdził zrealizowanie porządku obrad, podziękował wszystkim za 

przybycie i udział oraz ogłosił zamknięcie LXXIV Sesji Rady Gminy Lipno. 

Przewodniczący 

Rada Gminy Lipno 

 
Przygotował(a): Irena Biegańska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


